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Abstract (en)
The drain fitting for a sanitary component, especially a bath or shower tray (2), with an inflow opening (5) and outflow opening (24), has an
essentially annular drain channel (16) downstream of the inflow opening and with an encompassing outlet opening which is sealed by at least one
sealing lip (12,13) which acts as an odor trap. The outlet opening is arranged essentially coaxially to the inflow opening. The sealing lip forms a
drain angle of about 30-45 degrees to the horizontal.

Abstract (de)
Die Ablaufgarnitur besitzt ein Gehäuse (6), das eine Einlauföffnung (5) und eine Auslauföffnung (24) aufweist. Ein Geruchsverschluss (M) ist
als mechanisches Ventil mit wenigstens einer Dichtlippe (12, 13) ausgebildet. Nach der Einlauföffnung (5) ist ein im Wesentlichen ringförmiger
Ablaufkanal (16) angeordnet, der eine umlaufende Austrittsöffnung (21) besitzt, die von der Dichtlippe (12, 13) abgedichtet ist. Die Ablaufgarnitur
benötigt kein Sperrwasser und kann mit besonders kleiner Bauhöhe hergestellt werden.
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